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Szanowny Panie,
Z głębokim przekonaniem co do słuszności i potrzeby realizacji 
projektu " Polska i Niemcy w XXI  wieku”, popieram gorąco tę ideę, 
pamiętając,  jak przed laty jednym z pierwszych kroków naszego 
zbliżenia były filmy polskiej szkoły filmowej, przyjmowane ze 
szczególną życzliwością i uwagą przez niemiecką widownię. 
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